



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES CO. LTD. Date: 26-11-2025 10:34:30 AM Subject: Deposit of capital increase</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة التاريخ: AM 10:34:30 2025-11-26 الموضوع: إيداع زيادة رأس مال الشركة</p>
<p>With reference to the Jordan Securities Commission letter No. (2/1/03612/25) dated 19/11/2025 regarding the decision of the Board of Commissioners of the Jordan Securities Commission No. (391/2025), adopted in its session held on 12/11/2025, approving the registration of the capital increase shares amounting to twelve million (12,000,000) shares/dinars at a par value of one (1) dinar per share, with an issuance discount of (0.792) dinar per share, resulting in an issuance price of (0.208) dinar per share, through a private placement, and the allocation of these shares to the strategic partner: AKPA Chemicals Company Accordingly, the strategic partner has deposited an amount of two million five hundred thousand Jordanian dinars (JOD 2.5 million) into the account of Intermediate Petrochemical Industries Co. on 25/11/2025. The amount was transferred via an international bank transfer for the purpose of completing the requirements related to the company's capital increase.</p>	<p>بالإشارة كتاب هيئة الاوراق المالية رقم (25/03612/1/2) تاريخ 2025/11/19 حول قرار مجلس مفوضي هيئة الاوراق المالية رقم (2025/391) المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2025/11/12 والمتضمن الموافقة على تسجيل أسهم زيادة رأس المال 12 (اثني عشر مليون سهم / دينار) وذلك بالقيمة الاسمية (1) دينار للسهم الواحد وبخصم اصدار مقداره (0.792) دينار للسهم الواحد اي بسعر اصدار (0.208) دينار للسهم الواحد من خلال عرض غير عام وتخصيص هذه الاسهم للشريك الاستراتيجي شركة: شركة اكبا للكيماويات والتعبئة والصناعة والتجارة المساهمة وعليه فقد قام الشريك الاستراتيجي بإيداع مبلغ (2.5) مليونين ونصف مليون دينار أردني في حساب شركة الصناعات البتروكيماوية الوسيطة وذلك بتاريخ 2025/11/25. حيث تم تحويل المبلغ بموجب حوالة بنكية خارجية، وذلك لغايات استكمال متطلبات زيادة رأس مالها.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Malek AL - Hejazi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Malek AL - Hejazi</p>